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Verslag : Bijeenkomst werkgroep Oud Papier 

Datum : 22 augustus 2013 

Tijd : 19:30 uur 

Lokatie : Gemeentehuis, Buiten de Veste 1 te Steenbergen 

Onderwerp : Bijeenkomst werkgroep Oud Papier 

   

   

Aanwezig : Gemeente: B. van Drunen, C. Free, G. Matthijssen en L. Ligtenberg 

Gummarus: J. van de Zande 

Edel Tijdverdrijf: M. Bierkens 

Scouting: H. Winkels 

Petrus en Paulus: J. Legierse en J. Geers 

De Regenboog: N. Harreman 

St. Caecilia: G.J. Doggen 

Diomedon: A. Suijkerbuijk 

SC Welberg: C.Baselier 

Semper Crescendo: F. de Klerk 

Groen van Prinsterer: A. Wabeke en C. Plandsoen 

Afwezig : De Nieuwe Veste 

VV Val Aan 

Zendingscommissie Gereformeerde Gemeente 

 

 

  

  Opening 

Carien heet iedereen van harte welkom. Er wordt een voorstelrondje gedaan. Afmeldingen zijn 

ontvangen van de Zendingscommissie Gereformeerde Gemeente, VV Val Aan en De Nieuwe Veste.  

 

 Verslag bijeenkomst 21 mei 2013  

Het verslag wordt doorgenomen en ongewijzigd vastgesteld. 

De heer Legierse vraagt naar het contract met Kempenaars. Deze loopt af op 31 december 2013. 

Hoe dit verder ingestoken gaat worden na de contractperiode ligt aan het vervolgtraject.   

De heer Suijkerbuijk vraagt bij hoeveel huishoudens nu al jaren op proef minicontainers staan.  

Dit zijn 4 huishoudens met verschillende samenstellingen. 

 

 Raadsmededeling tussentijdse rapportage juli 2013  

De gewijzigde bijlage is reeds naar alle verenigingen en instanties toegezonden. Abusievelijk 

stonden in de jaren 2010 en 2011 dezelfde bedragen bij de uitbetalingen. Regionale 

benchmarkgegevens wezen uit dat onze gemeente in vergelijking tot de andere gemeenten laag 

scoort qua papierinzameling. Mevrouw Free vraagt de aanwezigen of zij nog vragen hebben over de 

raadsmededeling. 

De heer Suijkerbuijk vindt het gemiddelde van 90 kg (proef minicontainers) erg hoog. Het is het beste 

om dit over verschillende jaren en meerdere personen te vergelijken. Mevrouw Free is bij deze 

berekeningen uitgegaan van het gemiddelde van 45 kg oud papier bij 2 personen per kwartaal 

(resultaat was 40-57 kg per kwartaal bij huishoudens van 1, 2 en 4 personen). 

De heer Legierse wilt graag weten waar de opbrengst van de ondergrondse papiercontainers naartoe 

is gegaan. Deze kilo’s zijn ondergebracht bij de opbrengst van de milieustraat. 
 

 Vergelijkingsoverzicht t/m juli 2013  

Het vergelijkingsoverzicht t/m juli 2013 wordt doorgenomen. Over het algemeen is de 

papierinzameling wederom teruggelopen.  
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 Inventarisatie verenigingen 

Met het TRIADE model worden dit soort vraagstukken uitgewerkt. Dit model bestaat uit 3 elementen 

en er moet dan ook op alle 3 deze elementen worden gescoord anders leidt het niet tot succes. 

 

Motivatie De mate waarin een persoon belangstelling heeft (voor het resultaat van) dit gedrag. 

Capaciteit De mate waarin een persoon over de eigenschappen, macht en vaardigheden 

beschikt op dit gedrag te tonen. 

Gelegenheid De mate waarin tijd en omstandigheden dit gedrag stimuleren of belemmeren. 

 

Met communicatie kun je motivatie en capaciteit verbeteren, maar niet de gelegenheid. De extra 

inspanningen waren tot op heden vooral gericht op motivatie en capaciteit. Het element gelegenheid 

betekent eigenlijk dat we het de burgers zo gemakkelijk mogelijk moeten maken.  

 

Vanaf 2009 is er ingezet op capaciteit. De heer de Klerk vraagt op welke manier dit is vormgegeven, 

hij heeft hier niet veel van meegekregen. Mevrouw Free geeft aan dat veel verenigingen en ook  

Semper Crescendo, de vereniging waarvan hij afgevaardigde is, extra heeft ingezet op communicatie 

middels flyers etc. Ook is er o.a. een stickeractie gehouden, er zijn borden geplaatst met de 

ingezamelde kilo’s en er is regelmatig een artikel in de krant gepubliceerd. Kortom, gedurende de 

laatste jaren hebben heel wat activiteiten plaatsgevonden. Er is geconstateerd dat de 

Gummarusschool geen gebruik meer maakt van het bord om de inzamelingscijfers te publiceren. Dit 

is natuurlijk erg jammer. De heer van de Zande vindt het een goed idee om de mensen te laten zien 

waar de opbrengst van het oud papier naartoe gaat. Dit kan uiteraard nog steeds. 

 

De opdracht van de raad was om samen met de verenigingen te kijken of de inzameling van het oud 

papier verbeterd kan worden. Hier is de afgelopen jaren veel energie in gestoken. Helaas blijven de 

resultaten achter. We zijn nu in een luxe positie dat de verenigingen vooraf aan kunnen geven of zij 

mee willen werken aan een inzameling met papiercontainers. De verenigingen geven aan bevreesd 

te zijn dat er straks geen inkomsten meer zijn. Het is de bedoeling dat er in overleg met de 

verenigingen wordt gekeken hoe dat gecompenseerd wordt. De heer Legierse zegt dat er in het 

verleden weleens sprake is geweest van een afvloeiingsregeling mochten de verenigingen ophouden 

met de inzameling van papier. Feit blijft dat de opbrengst met een container vele malen hoger is. Er 

zal worden gezocht naar een oplossing waarbij de verenigingen samenwerken met de gemeente. 

Helpen met de papierinzameling (achter de wagen) is de meest voor de hand liggende oplossing.  

 

Het zou voor de verenigingen betekenen dat zij 2 personen per inzamelwagen beschikbaar moeten 

hebben voor de inzameling middels containers. Het is afhankelijk van de grootte van het 

inzamelgebied. De beoogde inzamelfrequentie is 1x per maand of 1x per 4 weken. Voor de kernen 

waar meerdere inzamelaars zijn kan er een verdeelsleutel gemaakt worden. De heer de Klerk heeft 

in de loop van de bijeenkomst zijn mening bijgesteld en wilt graag meewerken aan de pilot. De heer 

van Drunen is blij met dit aanbod. Het is een afgekaderd gebied en er wordt momenteel gebruik 

gemaakt van een brenggelegenheid. Meerdere verenigingen geven aan graag de pilot te willen doen. 

Er zal nog nader bekeken worden waar de pilot precies gaat draaien. Het is voor de gemeente zaak 

om een inzamelaar te zoeken die zorg kan dragen voor de pilot. Wel wordt duidelijk aangegeven dat 

het om een pilot gaat en dat het uiteraard vrijblijvend is.  

 

 

Inventarisatie 

De verenigingen hebben de opdracht meegekregen om te onderzoeken of zij iets kunnen betekenen 

voor een inzameling middels een papiercontainer en op welke wijze. Hieronder vindt u de 

verschillende standpunten: 
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Wel medewerking; motivatie en voorwaarden 

 

Semper Crescendo In de eerste instantie wilt Semper Crescendo geen medewerking verlenen aan 

de pilot. In de loop van de bijeenkomst, wanneer een en ander duidelijk wordt, 

stelt de heer de Klerk zijn mening bij en geeft aan graag de pilot te willen doen. 

Ouderraad De 

Regenboog Dinteloord 

Hebben niet echt een mening. Kunnen geen mensen regelen voor achter de 

wagen en willen de andere verenigingen niet in de weg zitten. 

Gummarusschool Er valt voor beiden wat te zeggen. Het is nog niet uitgebreid besproken. 

Diomedon Wilt meewerken aan de pilot. Inzameling middels volgende voorwaarden:  

-       Vrijwilligers van Diomedon (c.q. Gummarus) “lopen achter de perswagen 
aan”: 2 personen per perswagens voor de aanvoer en het terug zetten van 
de containers; 

-       Inzameling geschiedt éénmaal per maand op een zaterdagochtend (bij 
voorkeur voor Zuid de 1e zaterdag in de maand, hetgeen zij nu al jaren 
gewend zijn); 

-       De vergoeding blijft ご 0,04 per opgehaalde kilo. 

SC Welberg/ JF 

Kennedyclub Welberg 

Voetbalvereniging en Kennedygroep leveren nu om 14 dagen afgewisseld  
2 mensen tbv de brengcontainer. Een inzameling 1x per maand is dus 
makkelijker te behappen: ophalen met container. Ziet papiercontainer als kans.  
 

Scouting Steenbergen Zijn wel positief maar stellen de volgende kaders: 
- De opbrengst mag er niet op achteruit gaan of een financiële 

compensatie tegenover evt. opbrengsten verlies. 
- De wijk waar er opgehaald gaat worden maakt niet uit. Het is wenselijk 

dat het steeds hetzelfde gebied is. 
- Er zijn 3 tot 4 vrijwilligers per keer inzetbaar. 
- Inzamelfrequentie 1x per maand (maximaal 2x) 
- Enkel op zaterdag tot 12:00 uur zijn de vrijwilligers inzetbaar. 

 
Onderstaande vragen zijn later schriftelijk binnengekomen. De vragen die 
overeenkomen met die van Harmonie St. Caecilia staan daarbij vermeld.  Welke dagdeel kunnen wij gaan ophalen, voorkeur zaterdagochtend. 

Wordt later in overleg bepaald.  Om welk werkgebied gaat het en hoeveel tijd zijn wij hierbij kwijt? 
Werkgebied wordt in nader overleg bepaald.  Hoeveel vrijwilligers zijn er per keer nodig. Afhankelijk van het 
werkgebied en of er een of meerdere inzamelwagens gaan rijden. In 
ieder geval 2 personen per inzamelwagen.  Is er een schatting te maken van de opbrengsten? We gaan ervan uit 
dat er ongeveer 8 kg per inwoner meer ingezameld gaat worden.  Is er een financiële compensatie wanneer de opbrengsten minder 
worden dan nu? Is nog niet bekend.  Hoe is de verdeling van de opbrengsten met andere verenigingen, 
scholen e.d.? Dit is nog niet bekend.  Hoe zit het met de verzekering? De gemeente heeft een 
vrijwilligersverzekering, daar kunnen ook de beladers een beroep op 
doen. 

 
St. Caecilia Kruisland Kunnen niet zonder inkomsten. Vorm maakt niet uit. Enkele vragen: 

 Hoe groot is de route voor Kruisland? Nu halen we alleen binnen de 
bebouwde kom op. En is de hele route in een ochtend te doen? Ter 
vergelijking route 3 op woensdag is veel groter dan alleen Kruisland. 
Voorkeur naar buitengebied en binnen de kom  Kruisland.   Wat is de frequentie? 1x per maand, 1 x per 2 maanden? Ophalen 1x 
per maand of 1x per 4 weken. De inzameldag is afhankelijk van de 
beschikbaarheid van de inzamelaar. Daarbij wordt de voorkeur voor 
zaterdag aangegeven.   Kan de harmonie van Kruisland ervan uit gaan, dat zij het papier blijft 
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ophalen nu en in de toekomst? Insteek is om met de verenigingen 
verder te vinden.   Wat is/wordt de kilo prijs voor de harmonie? In pilot 4 cent de kg. Wordt 
later verder bekeken.  Hoe communiceren jullie het plan naar de gemeenschap? Ook 
wanneer de proef is afgerond? Communicatie ligt bij gemeente.   Wat zijn de criteria voor een geslaagde proef? Criteria moeten nog 
precies vastgesteld worden. Minder RST afval, meer kg’s oud papier en 
beleving burgers.   Hoelang duurt de proef? Een jaar? Half jaar is gebruikelijk.  Gaat deze proef automatisch door naar een definitieve uitvoering, in 
geval van een positieve proef? De raad beslist hierover.   Moet dan iedereen aan de minicontainer in de gemeenschap of zijn er 
ook nog andere opties? Bv gezamenlijke containers bij bejaarden 
woningen etc. Wordt nog nader bekeken.  Hoe meet de gemeente het verschil in opbrengst? Afgeronde kern die 
anders inzamelt tijdens de pilot, goede vergelijking. 

 

 

Geen medewerking; motivatie 

 

RK Kerkbestuur 

Petrus en Paulus 

Dinteloord 

Veel oudere vrijwilligers. Voorkeur gaat uit naar ongewijzigde situatie.  
 

Vogelvereniging Edel 

Tijdverdrijf Dinteloord 

Veel oudere vrijwilligers. Voorkeur gaat uit naar ongewijzigde situatie.  
 

Ouderraad Groen van 

Prinsterer 

Nog niet uitgebreid over gesproken. Containers gaan het meeste opleveren. 
Steeds opnieuw mensen moeten motiveren om papier te brengen, taak voor de 
school. Ouders hebben het druk. Aanname: ouders staan er niet om te 
springen. Voorkeur zelfde situatie.  

Zendingscommissie 

Gereformeerde 

Gemeente Dinteloord 

Geen belang bij een 3e (papier) container, zit niemand op te wachten, en 
gezien de cijfers in Dinteloord ook totaal nergens voor nodig is. In Dinteloord 
wordt veel oud papier opgehaald en aangeleverd bij de diverse verenigingen. 
Ook weinig tot geen mogelijkheden om te helpen bij een andere manier van 
inzamelen. 
 

Voetbalvereniging Val 

Aan De Heen 

Vrijwilligers zijn niet bereid om achter de wagen te gaan lopen. 

Oudercomité De 

Nieuwe Veste 

Steenbergen 

Dat is lastig op dit moment, hierover is geen overleg geweest binnen de school 
of het bestuur. Directeur is langdurig afwezig en er is dus geen gefundeerde 
mening over de papierinzameling middels containers. Inzameling loopt aardig, 
willen dit graag voortzetten. 
 

 

 

 Uitleg diverse mogelijkheden papiercontainer aan huis 

 

Onderstaande zaken moeten nog nader worden bekeken mocht de raad besluit tot het plaatsen van 

papiercontainer aan huis: 

 Wordt de papiercontainer wel of niet verplicht gesteld door de gemeente 

 Mag er een keuzemogelijkheid zijn in het volume van de container 

 Wordt er bij hoogbouw wel of geen voorziening getroffen 

 Moeten de containers gechipt worden 

 Hoe staat het met de vergoeding voor de verenigingen en instanties 

 Moet er, wanneer een vereniging niet in staat is om in te zamelen, toch een brenggelegenheid in 

stand gehouden worden. 
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 Kaders/ Afspraken 

Met de verenigingen en instanties dienen voor het vervolgtraject afspraken te worden gemaakt over 

de papierinzameling. Dit wordt in een later stadium gedaan. 

 

 Vervolgtraject 

Tijdens deze bijeenkomst zijn de meningen van de verenigingen gepeild. Er wordt nog nader 

bekeken of de pilot in meerdere kernen gaat plaatsvinden. Er zullen duidelijke criteria opgesteld 

dienen te worden. Tevens wordt er bekeken hoe de routes ingedeeld kunnen worden. De gemeente 

benadert een inzamelaar voor het beschikbaar stellen van de faciliteiten tijdens de pilot. Wanneer er 

wat meer duidelijkheid is zal er nog een bijeenkomst plaatsvinden. In oktober gaan de stukken naar 

de raad. Het beste is om begin november weer bij elkaar te komen. Dan is de beslissing gevallen en 

zal er een voorstel gepresenteerd worden.  

 

 Volgende bijeenkomst 

De volgende bijeenkomst vindt plaats op 14 november 2013 om 19:30 uur in het gemeentehuis te 

Steenbergen. 

 

10. Rondvraag 

De heer Legierse vindt dat de mensen gemotiveerd moeten worden door handhaving. Er is geen 

actie meer ondernomen de laatste tijd. Mevrouw Free legt uit dat er geen handhaving is geweest op 

papier in de restafvalbak omdat er geen personele capaciteit is. Er zijn wel sorteeranalyses gedaan. 

Het opleggen van dwang en sancties kost de gemeente nu eenmaal ambtelijke capaciteit. Tevens 

betreurt de heer Legierse het dat het woord teleurstellend vaak voorkomt in de publicaties in de 

krant. Mevrouw Free deelt deze mening. Hier kan de gemeente echter niets aan doen. Door de 

persvrijheid staat het de journalisten vrij om zelf een stuk te schrijven. De gemeente heeft het altijd 

positief ingestoken en hun waardering voor de verenigingen laten blijken, ook in de communicatie 

richting b&w en de raad. Er werd aangegeven dat de resultaten teleurstellend zijn, ondanks de grote 

inspanningen die verricht zijn.  

 

De heer van de Zande vraagt zich af of er nog een weg terug is als de randvoorwaarden de 

verenigingen niet bevallen. Dit blijft uiteraard altijd mogelijk.  

 

11. Sluiting  21:15  

 


